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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, G. Struys, M. Seminck, G. Follens, P. Van Waes, J. Jacobs, E. Chevrolet, T. Willaert, 
L. Peetroons, M. De Vylder, M. Smits, J. Van Peteghem (verslag) 
Verontschuldigd: R. Ramakers 
Afwezig: / 
 

1 FINANCIËLE CIJFERS T.E.M. 3DE KWARTAAL 

Michael Smits bespreekt het financieel overzicht na het 3de kwartaal. 
 Meer inkomsten dan gebudgetteerd door meer startnummers en recreantenvergunningen  
 Minder personeelskosten dan gebudgetteerd door personeelswissels en zwangerschap 
 Bonus door saldo subsidiëring 2017 (meer dan gebudgetteerd) 
 Hogere uitgave door ondersteuning KBAB 

Vooruitzicht eindejaar: beperkt positief resultaat 
 
Hij voegt er nog aan toe dat hij in de toekomst de beleidsdomeinen duidelijker wil naar voren laten 
komen in het overzicht.  

2 VERVOLG STRATEGISCHE DAG: PROFESSIONALISERING ATLETIEKWERELD 

Patrick Van Waes vervolgt zijn uiteenzetting omtrent professionalisering van de clubs. 
 
Professionalisering betekent bijkomende fondsen genereren om dit te financieren. De federatie kan 
dit ondersteunen door het ontwikkelen van formats.  
 
Nodig: 

 een visie die ondersteund wordt door zowel clubs als VAL 
 een aantal snelle successen 
 Durf! (kwaliteitsnormen durven stellen, inschrijvingsgelden durven verhogen,…) 

 
Een belangrijk aspect van een halftijds medewerker, is dat deze exclusief moet kunnen handelen 
rondom het creëren van winstgevende activiteiten. Als je deze persoon administratieve clubtaken 
laat doen, is hij/zij niet meer rendabel. 
 
Eerst en vooral is er nood aan een strategisch plan (Sportief / structureel / organisatorisch / 
financieel) en een commercieel team. 
 
Van het beleidsdomein Recreatie zijn er voldoende cijfers die duidelijk maken wat de noden zijn op 
dat vlak. De noden van de andere beleidsdomeinen (Competitie, Jeugd) moeten echter ook zeker in 
kaart gebracht worden. 
 
Een eventueel simpel actieplan zou kunnen zijn: 

1. Uitschrijven van (een) format(s) door clubs i.s.m. VAL (aanwerven commercieel medewerker 
die dit uitwerkt en aanstuurt – eventueel i.s.m. een student sportmanagement of dergelijke) 

2. Idee voorleggen aan op te richten denktank  
 
Patrick hoopt eerstdaags de denktank samen te krijgen om alle opportuniteiten te bespreken. 
Hij stelt alvast voor om binnen de federatie een commerciële cel op te starten. 
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In functie van budgettering en personeelszaken moet dan wel dringend beslist worden of hier 
concreet iets mee gedaan wordt qua aanwerving. 
 

3 BEVOEGDHEDEN COMMISSIES 

Tony Willaert heeft een samenvatting op papier gezet omtrent bevoegdheden van de 
Beleidscommissies. Document wordt hier en daar nog bijgewerkt tijdens de vergadering. 
 
In de praktijk is er bovendien nog een probleem omtrent het in voege gaan van bepaalde beslissingen 
die genomen worden door een beleidscommissie. Een optie: uitvoeringsbesluiten die gepubliceerd 
worden in de officiële berichten met een datum van het in voege gaan? 
 
Beslissing: 
Vanaf de eerstvolgende Beleidscommissievergadering moeten alle beslissingen duidelijk omschreven 
staan, zodat deze overgenomen kunnen worden voor publicatie in de officiële berichten. De 
beslissingen gaan dan effectief in werking na de publicatie in de officiële berichten. 
 

4 FEEDBACK SPORTA 

Er is een gesprek geweest met Sporta. 
Sporta is meer dan alleen een sportfederatie, zij beschikken o.a. over een accommodatie in eigen 
beheer. Hierbij zijn zij een enorme afnemer kwijt en stellen voor om in onder aanneming 
sportkampen in te richten voor/met ons. 
 
De RVB beslist om alleszins te onderhandelen. 
 

5 FEEDBACK COMMISSIES 

5.1 COMMISSIE COMPETITIE 

 / 
 

5.2 COMMISSIE JEUGD 

 Robin kon in extremis niet aanwezig zijn 
 

5.3 COMMISSIE RECREATIE 

 / 

6 TOPSPORT 

6.1 Feedback Taskforce 

Max geeft een stand van zaken omtrent de contracten in functie van het komende jaar. 
 
 

6.2 Update nieuwe kwaliteitsmanagers/ligatrainers 

Werpen: Rutger Smith 
Afstand: Lies Van de Voorde 
Polsstok: Steffen Vandermeulen 
 
 

6.3 Status regionale werking 

De doelstellingen van de regionale werking: 
 Opsporen van talentvolle atleten op jonge leeftijd om een impact te hebben op hun 

ontwikkelingstraject 
 Meer kwaliteit brengen in de opleiding van jonge atleten in de clubs volgens het 

model van de polyvalente ontwikkeling 
 Opbouwen van een relatie tussen de talentvolle atleet en de federale topsportwerking 

(een soort continuïteit creëren) 
 Opbouwen van een relatie tussen de trainer van talentvolle atleten en de federale 

topsportwerking 
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Tot op heden was er sprake van talentdagen, provinciale en federale trainingen, 
topsportscholen voor 1ste, 2de en 3de graad. Op dit moment bestaat enkel nog de 
topsportschool voor de 3de graad. 
Voor beter opvolging tussen toekomstige regionale en federale werking wordt nu ook een 
schakel-werking voorzien. 
Regionale werking: 

 Vanaf heden zullen er vernieuwde talentdagen zijn (een omvorming van de bestaande 
talentdagen voor Miniemen. 

 Uitwerking screening tussen Miniemen en Cadetten 
 Pré-TSS screening (4de jaar) 

 
Het combineert in feite de provinciale/federale trainingen enerzijds en de TSS 1ste en 2de 
graad anderzijds. 
Er zullen nieuwe activiteiten komen die gericht zijn op de overige stakeholders in het 
verhaal (clubs, trainers, ouders). 
Kernactiviteiten: Trainingskampen, trainingen, opleiding (direct/indirect) Workshops 
(trainers/ouders/clubs). 
 
Concreet voor het komende jaar: 
Miniemen: 
5 trainingskampen (3 dagen)/jaar 
Cadetten: 
3 trainingskampen (3 dagen)/jaar 
3 x 8 trainingsweken (1 dag/week)/jaar 
*Kampen tijdens schoolvakanties / trainingen tijdens de schoolperiode 
 
Afspraak: Wanneer er uitnodigingen verstuurd worden naar atleten, zullen clubs en 
(jeugd)verantwoordelijken hiervan op voorhand verwittigd worden. 
 

7 KOMENDE VERGADERDATA 

 Ma 26 november 
 17 december (omtrent Goed Bestuur) 

 
 

8 VARIA 

 2de ronde VAT: Herman Van de Mergel is de enige bijkomende kandidaat (= 
jeugd/afstandsprofiel). Hij wordt aangesteld als lid van het VAT-bestuur. Zij krijgen nu de 
bevestiging om verder te werken. 

 Delegatieleider EK Veldlopen Tilburg:(7-10 december): Mieke Seminck (enige kandidaat) 
 Tony Willaert vraagt naar een antwoord op het voorstel van ACHL omtrent deelname van niet-

aangesloten atleten. Tot op heden hebben zowel de beleidscommissie Jeugd als Competitie 
hier nog geen beslissing in genomen. Komt op de agenda van de volgende rvb. 

 Agendapunt voor commissie Competitie: Clubtrui verplicht te dragen. Op zijn minst tijdens 
kampioenschappen, interclub en tijdens podiumceremonie. Wie dwingt dit af op het terrein? 
 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RvB 16 april Patrick Van Waes Veld ROBA was niet 

beschikbaar voor BVV. 
Kandidaten worden 
opgevraagd en AVLO 
kreeg organisatie. Vlak 
na toewijzing kon 
ROBA organisatie 
verplaatsen naar de 
terreinen van DCLA. 
+Te beslissen : BVV 

Patrick verlaat de zaal. 
Rvb geeft voorkeur aan 
ROBA  
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naar AVLO of toch 
ROBA. Patrick is 
voorzitter AVLO en dus 
direct betrokken partij 

Selectiecommissie 
KBAB 

Jos Jacobs Beslissing over 
deelname EYOT. Een 
van de belangrijkste 
kandidaten is lid van 
EA 

Jos verlaat de 
vergadering tijdens 
item 

    
    
 

 


